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      _______________________________________________________________________ 
   

       Voorwoord 

         
Dit is al weer de laatste Nieuwsbrief van 2023.  Er is informatie over de activiteiten van de fractie en er wordt 
teruggeblikt op  de laatste Algemene Ledenvergadering, die we grotendeels samen met Groen Links hadden.   
Ook wordt een  toelichting gegeven op de verzameling boeken  die we ontvingen over de sociaaldemocratie 
 en de PvdA. 
 
De volgende Nieuwsbrief verschijnt eind februari 2024. 

 
 

      ____________________________________Van het bestuur _________________________________      

  door  Cor Onderwater (voorzitter) 
 

Op weg naar 2024 

Toen Grietje ten Hoeve (mede-bestuurslid) en ik samen naar huis reden na de ALV van 6 december, blikten 
wij terug op een geslaagde avond. In meerdere opzichten! Met de vaststelling van het werkplan en de 
begroting hebben de leden de koers voor komend jaar vastgesteld. Ook was er nieuws vanuit de fractie. Na 
het huishoudelijke deel vergaderden wij verder samen met GroenLinks.  
Door GroenLinks werden er twee Groene Lintjes uitgereikt voor de inzet van een leefbare en duurzame 
samenleving. Een mooi initiatief! Ook op dit gebied werken we al nauw samen. "Onze Joop Kramer" reikte 
de Lintjes uit aan Duurzaam Broekstreek en de Energiecoöperatie De Broekstreek. We maakten uitgebreid 
kennis met onze nieuwe wethouder Rieja Raven. Zij vertelde enthousiast over haar rol als wethouder, liet 
ons op integere wijze mee kijken in de bestuurlijke keuken en de samenwerking in de coalitie. Natuurlijk 
bespraken we ook de uitslag van de Tweede Kamer verkiezingen. Teleurstellend en zorgwekkend. Hoe komt 
het dat er zoveel mensen op de PVV hebben gestemd? Voor onze partijen geldt dat zelfreflectie zeker op 
z'n plaats is. Hebben wij wel voldoende geluisterd naar de vragen uit de samenleving? Of alleen maar oog 
gehad voor het uitzenden van ons gedachtegoed? 
 
De onderlinge kennismaking van de leden verliep uiterst plezierig. Daarbij werd overwegend een positief 
antwoord gegeven op de vraag hoe de leden tegenover een gezamenlijke lijst PvdA/GroenLinks zouden 
staan bij de eerstvolgende gemeenteraadsverkiezingen in 2026.   
 
Nadat ik Grietje weer veilig thuis heb afgezet aan de Beilervaart vervolg ik mijn weg naar Smilde. 
Ondertussen dromend over 2024. Opnieuw vind ik het spannend. Komt er wel een nieuw kabinet of gaan 
we opnieuw naar de stembus? Hierop kunnen wij geen invloed meer uitoefenen. Wel kunnen wij het goede 
voorbeeld blijven geven in de Midden-Drentse samenleving. Ik nodig je uit om niet alleen ons 
gedachtegoed uit te dragen, maar vooral ook te luisteren en in gesprek te gaan met onze inwoners.  
 
Het bestuur zal zich blijven inzetten om samen met de fractie en jullie medewerking vorm en inhoud te 
geven aan de sociaal democratische idealen in Midden-Drenthe.  
 
Van harte wens ik iedereen een gezond en vredig 2024 toe! Graag spoor ik jullie aan om het goede 
voorbeeld te geven voor een sociale, rechtvaardige en duurzame samenleving met gelijke kansen voor 
iedereen!  
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  ________________________________Van de fractie  ____________________________ M 

door Tineke Posthoorn (fractievoorzitter) 
                            
Een betaalbare woning voor iedereen is een belangrijk speerpunt voor ons. En dit is tegelijkertijd erg lastig. 

Projectontwikkelaars willen wel bouwen, maar vaak zijn dit dure woningen. En die zijn voor inwoners die 

hun eerste huis willen kopen niet te betalen. En dat is wel wat we willen, mensen die een binding met 

Midden-Drenthe hebben en hier willen wonen moeten een betaalbare koop- of huurwoning kunnen 

vinden. Dat kan alleen als de gemeente meer krijgt te zeggen over bouwplannen. Samen met alle andere 

partijen in de gemeenteraad hebben we de wethouders gevraagd om op zoek te gaan naar manieren 

waarop dit wel kan.  

 Op dit moment probeert de gemeente zelf grond te kopen waarop woningen gebouwd kunnen 

worden. De gemeente heeft daarom de Wet voorkeursrecht gemeente op grond bij Alting en 

Smalbroek gevestigd. Dit betekent dat mensen die hun grond willen verkopen dit eerst aan de 

gemeente moeten aanbieden. Zij krijgen dan een marktconforme prijs.   

 In Nieuw Balinge is het eerste project van start gegaan: het Collectief Particulier 

Opdrachtgeverschap (CPO). Een groep mensen koopt dan een stuk grond en gaat hier woningen 

bouwen waar ze zelf in gaan wonen.  

 Ook willen we graag dat het mogelijk wordt om te gaan wonen in woningen op vakantieparken. Dit 

gebeurt nu ook al, maar het mag eigenlijk niet. Door dit toch te gaan toestaan zullen er meer 

betaalbare woningen op de markt komen.  

 We willen ook graag dat er flexwoningen worden gebouwd in Midden-Drenthe. Dit zijn tijdelijke 

woningen die er binnen een jaar kunnen staan. Dit is belangrijk voor inwoners die met spoed op 

zoek zijn naar een woning. Bijvoorbeeld na een scheiding.  

 Verder hebben we gemerkt dat sommige plannen er al lang zijn, maar ze worden niet uitgevoerd. 

Zoals het oude postkantoor en de ABN-AMRO bank in Beilen. Ook hier zitten we flink achteraan. Op 

dit moment kunnen inwoners zich inschrijven voor de appartementen die hier worden gebouwd.  

Voedsel/Kledingbank  

Vorig jaar zijn we op werkbezoek geweest bij de kledingbank. We zijn erg geschrokken van het gebouw van 

vooral deze kledingbank. De kachel deed het niet en het gebouw lekte op meerdere plaatsen. Samen met 

het bestuur van de voedsel- en kledingbank en de vrijwilligers hebben we flink wat druk uitgeoefend om dit 

op te lossen. Het probleem speelde intussen al jaren. We zijn blij dat er nu een oplossing is gevonden. 

Binnenkort opent de nieuwe voedsel- en kledingbank in het oude pand van de Scapino in Beilen.   

  Werkbezoek van de fractie bij de Kledingbank 
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Energiearmoede 

Vorig jaar zijn veel inwoners in de problemen gekomen door de hoge prijzen voor gas en elektriciteit. De 

PvdA wil hier graag iets aan doen. Wat het beste helpt is minder gas gebruiken. Dat lukt heel goed als je je 

huis gaat isoleren. Veel mensen hebben dit al gedaan. Jammer genoeg zijn er ook veel mensen die dit nog 

niet is gelukt. Je moet namelijk de kosten eerst zelf betalen en daarna krijg je subsidie terug. Niet iedereen 

heeft hier geld voor. Gelukkig heeft de gemeente zelf een zonnepark in de Smilde. De opbrengsten van dit 

zonnepark zijn hoog. En deze opbrengsten worden nu gebruikt om inwoners te helpen die het zelf niet voor 

elkaar krijgen om hun huis te isoleren. Ook is het de bedoeling dat er een regeling komt om oude apparaten 

die veel stroom verbruiken in te ruilen tegen een energiezuinig apparaat. Deze twee maatregelen gaan 

inwoners die moeite hebben met het betalen van de energierekening goed helpen.  

Dorpshuizen 

Naast het isolatiefonds en de apparatenregeling is er nog geld over van het zonnepark in Smilde. Dit geld 

wordt besteed aan de verduurzaming van de dorpshuizen. Dorpshuizen zijn erg belangrijk voor de PvdA, 

dus wij zijn erg blij met deze regeling.  

 

         ___________________________________Boeken ____________________________________________                      

door Betty Hoogeveen (bestuurslid)  
 
Zoals al in een eerdere nieuwsbrief aangegeven  hebben we binnen de afdeling een verzameling boeken 

over de PvdA en de sociaaldemocratie. We kregen die van Roos Glastra.  Ze zijn inmiddels geïnventariseerd 

en liggen bij ondergetekende. Het zijn er nu 27. Hieronder volgt een kort overzicht: 

-     Boeken over de geschiedenis van de arbeidersbeweging, de sociaaldemocratie en over                           
grondleggers daarvan, zoals Pieter Jelles Troelstra en Domela Nieuwenhuis 

-    Diverse boeken over Den Uyl. Maar ook, erg leuk, een boekje (fictie!) uit 1979: een    
vooruitblik op het derde kabinet-Den Uyl (dat er nooit gekomen is …); 
Zeker ook nu weer relevant, in het licht van discussies over herbezinning binnen onze partij:           
boeken over vernieuwingsgedachten en bewegingen. Soms uitdagend, soms met praktische 
ideeën en voorstellen. Enkele voorbeelden: Ha, die PvdA (Jan Nagel, 1966), Mooi rood is niet 
lelijk (Bram  Peper e.a., 1969), Bewogen Beweging en Schuivende Panelen.     

 -    Diverse andere zeer lezenswaardige boeken; soms erg leuk, soms echt interessant!  

Als je de één of meer boeken uit deze verzameling wilt lenen om 

ze te lezen (of je weet iemand die ze tijdelijk nodig heeft 

bijvoorbeeld voor een scriptie of spreekbeurt), dan kan dat! 

Stuur dan even een mailtje naar bettyhoogeveen05@gmail.com 

of bel mij even (06-52094771). Ik kan je ook de volledige lijst 

mailen als je belangstelling hebt. En: als jij zelf boeken hebt over 

de sociaaldemocratie of de PvdA die jij kwijt wilt, of je kent 

iemand die dergelijke boeken heeft, neem dan s.v.p. ook even 

contact met mij op. Dan kunnen we deze verzameling nog wat 

uitbreiden. 

 

 

mailto:bettyhoogeveen05@gmail.com
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      ________________________________Campagne ______________________________________________                    

                    

                    
 
Voorafgaand aan de landelijke verkiezingen waren we in  samenwerking met Groen Links actief met de 
campagne  in Midden-Drenthe.  Op zaterdag voor de verkiezingen werd er in Beilen gezamenlijk geflyerd. 
_______________________________________________________________________________________ 
 

          
 

____________________________________Contact  __________________________________________ 

 
PvdA Midden-Drenthe is actief op sociale media. 
Like ons als je dat nog niet gedaan hebt en volg alles we doen. 
Facebook:   
Twitter:   @PvdA_MDrenthe 
Website:  www. middendrenthe.pvda.nl       
_____________________________________________________________________                                   


